

Annex A-RFQ-IRQ-016741- Venue Lunch 3rd WRM workshop-under EcRe Activity in ANB

Ref	Item Description	Unit الوحدة	QTY الكمية	Unit Cost سعر الوحدة	Total Cost السعر الكلي	تفاصيل الفقرة
1	Venue: Book a hall inside Al-Fallujah city for (6) hours from (8:30 a.m. till 2 :30 p.m.) to hold a workshop, provided that it has good specifications and is equipped with cooling devices, fans, appropriate lighting, sockets, and a privet bathroom in addition to seats and wooden tables, and can accommodate more than (30) person. Electricity should be available throughout the training hours.	ACCY	1			المكان: حجز قاعة داخل مدينة الفلوجة لمدة (6) ساعات من الساعة (8:30) صباحا وحتى الساعة (2:30) بعد منتصف الظهر لاقامة ورشة عمل على ان تكون ذات مواصفات جيدة ومجهزة باجهزة التبريد والمراوح والانارة المناسبة ومقابس كهرباء وحمام خاص بالإضافة الى المقاعد والطاولات الخشبية وتسع لأكثر من (30) شخص والكهرباء يجب ان تكون متوفرة فيها على مدار ساعات التدريب.
2	Lunch: Provide a lunch meal consisting of 2 skewers of Kabab (meat), accompanied by appetizers including hummus, salad, pickles, and soup (similar to the offering at Haji Hussein Restaurant) along with a 500ml soft drink.	ACCY	20			وجبة الغداء: تجهيز وجبة غداء تتكون من 2 شيش كباب (لحم) مع المقبلات والتي تشمل (الحمص والسلطة والمخللات والشوربة) (مماثل لمطعم حجي حسين) ومشروب غازي 500مل.
3	Coffee Break: Mixed pastries of 4 kilos of good quality consist of sweet and salty desserts, kalija, and petit fours and pastry which are similar to the specifications of Al Bustani sweets. Place each kilo in a plastic dish in a good manner. ☐	Kg	4			استراحة القهوة : معجنات مشكلة 4 كيلو ذات نوعية جيدة مكونة من الحلويات الحلوة والمالحة والكليجة والبيتفور ومعجنات على ان تكون مشابهة لمواصفات حلويات البستاني مع وضع كل كيلو في طبق منفصل بلاستيكي وبطريقة جيدة.
TOTAL COST (IQD)						السعر الكلي (دينار عراقي)